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Sted og tidspunkt Asnæs Skole, Personalerummet blok C, onsdag den 15. juni 2022 kl. 17.30-20.00. 

Afbud/fravær Mia, Kristian, Susanne, Alvilda, Mia, Else, Claus og elevrepræsentanterne fra 
Fårevejle og Hørve 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Sussie 

Referat Godkendt 

 

Punkt 2 Nyt fra formanden 

Ansvarlig og tid Sussie, 5 minutter 

Formål At formanden videreformidler aktuelle sager og eventuelle henvendelser. 

Referat Ikke noget nyt 

 

Punkt 3 Nyt fra skolen 

Ansvarlig og tid 15 minutter 

Formål 
 

Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

• Elever 

• Medarbejder 

• Ledelsen 

• Afdelingsrådene 

Referat Elever: 
Asnæs: Afslutning – sidste skoledag – dimission i næste uge 
Medarbejdere: 
Hørve: Vi glæder os til sommerferien. Netop nu holdes de sidste fester 
Asnæs: Eksamener – det nye skoleår planlægges 
Ledelsen: 
Asnæs: Fagfordeling og skema er færdigt og til gennemsyn hos personalet. Vi har 
to stillingsannoncer med musik/matematik/kulturfag. Vi holder i disse dage 
overlevering af elever fra 5. klasse til 6. klasse.  
Fårevejle: Fagfordeling er lukket. Der mangles stadig en matematik og en 
tysklærer. Skoleåret er på hæld. På fredag holdes en sidste skoledag på tværs af 
alle klasser. Vi glæder os til sangen Ferie, ferie, ferie … 
Hørve: Fagfordeling og skema er færdigt til gennemsyn hos lærerne. Vi mangler 
musik-/tysklærer, som vi dækker selv. Det er gået fint med at løfte eleverne fagligt 
og vi bruger puljemidler til at arbejde med dette i næste skoleår. Temauge med 
afslutning på fredag. Sprogklassen har også fest. Der skal arbejdes med kunst det 
kommende skoleår. VHG-dagen bliver en realitet til næste skoleår. Vi er klar til 
ferie. Nu 0-klasse med 19 elever 
 
Jørgen: 
Gratis skolemad sættes i gang i Fårevejle og Asnæs primært til udskolingen. 
Alle tre skoler har udarbejdet retningslinje for ”Sorg og Krise” tilpasset lokale 
forhold. 
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Drøftelse i Lokalt Med-udvalg af hvordan vi forholder os til erstatninger. Skolens 
forsikring dækker ikke skader forvoldt af elever. Opfordring til, at skolebestyrelsen 
i næste skoleår laver princip for dette. 
Der har været Åben-Skole-arrangement på alle tre skoler. Det skal evalueres på 
ledelsesmøde på fredag. Punktet tages op på næste skolebestyrelsesmøde. 
 
Afdelingsråd: 
Ingen møder siden sidst. 

 

Punkt 4 Princip for vikardækning 

Ansvarlig og tid Jørgen, 30 minutter  

Formål 
 
Fremstilling 

Godkendelse af princip for vikardækning. 
 
På skolebestyrelsens møder i april og maj er der arbejdet på et forslag til et princip 
for vikardækning. 
Forslaget har været behandlet i skolernes Lokale MED-udvalg og tilbagemeldingen 
herfra gives på mødet den 15. juni. 

Referat Kommentarer fra lokale MED-udvalg drøftet og udkastet er tilrettet. Udkastet 
færdigbehandles - sættes på skolebestyrelsesmøde i det nye skoleår. 

 

Punkt 5 Opfølgning på Kvalitetsrapporten - Kompetencedækning og uddannelsesbaggrund 

Ansvarlig og tid Jørgen, 20 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering 
 
I forbindelse med gennemgangen af Kvalitetsrapporten efterspurgte 
skolebestyrelsen en orientering om skolens kompetencedækning. Derudover 
ønskes også en status på antallet af ikke uddannede lærere. 

Referat Generelt er det svært at få tysk- og musiklærer. 
Skolerne prioriterer ofte relation og trivsel i indskolingen (få-lærer-princip) frem 
for ”ugens gæst” som har linjefagskompetencer. 
Flere af vores ikke-uddannede lærere er i gang med læreruddannelsen eller har 
faglige kompetencer svarende til linjefag, men har ikke uddannelsen som lærer. 

 

Punkt 6 Samarbejdet mellem Sprogklassen og almenskolen på Hørve S. 

Ansvarlig og tid Ann-Karina Nordvig, 20 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering 
 
På skolebestyrelsens møde i maj blev der under punktet eventuelt spurgt til 
samarbejdet mellem Sprogklassen og almenskolen på Hørve Skole. 
På mødet den 15. juni giver afdelingsleder i Sprogklassen Ann-Karina Nordvig en 
orientering om samarbejdet. 

Referat Eleverne i sprogklassen kommer fra hele kommunen og har særlige behov. Derfor 
kan der ikke laves 100% samarbejde. Ann-Karina Nordvig beskriver, hvor der kan 
samarbejdes og hvordan samarbejdet mellem almenskolen og sprogklassen 
praktiseres inden for det mulige. 
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Punkt 7 Reduktioner ift. merforbrug 

Ansvarlig og tid Jørgen, 15 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering 
 
Børne, - Unge- og Uddannelsesudvalget har den 7. juni behandlet punktet 
Reduktion ift. Indmeldt merforbrug. 
Beslutningen i udvalget får konsekvens for skolen idet det blev besluttet, at der 
indføres indkøbsopbremsning på 25% af restbudgettet for 2022. 
På skolebestyrelsesmødet den 15. juni orienteres om konsekvenserne for skolen.   

Referat Skolen har endnu ikke overblik over konsekvenserne af beslutningen om 
indkøbeopbremsningen. Alle undervisningsaktiviteter fortsætter som planlagt. Der 
er udsendt besked til alle medarbejdere, at alle indkøb indtil videre, aftales med 
nærmeste leder.  

 

Punkt 8 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5 minutter 

Referat  

 
 
 
 


